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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  d. 16. nui, 2021 kl. 17.00 

Fremmøde hos Pia 

Mødeleder: Gitte Andersen 

Referent: Søren Lorentzen 

Fraværende:  Marlene Motzkus Andersen, Dan Lohmann 

Elevrådsrepræsentanter deltager ikke.  

 

Gæster:  

 

Dagsorden  

 

Oplysning 

Beslutning 

Drøftelse 

Tid
 i m

in
. 

 

Referat 

 

 

Opfølgning 

 

1. Godkendelse af dagsorden  B  Godkendt  

2. Siden sidst 

• Elevråd, nyt valg 

• Skolebestyrelsens supplering 

• Nyt fra Elevråd 

O  Der foretages elevrådsvalg inden 

sommerferien. Skolen ønsker at styrke 

elevdemokratiet med etablering af et 

’minielevråd’ for 2./3.kl., men formen 

herfor er endnu ikke afklaret; målet er 

at skabe ’demokratiseringsprocesser’.  

Suppleringsvalget til skolebestyrelsen 

er foregået pr. fredsvalg, hvor Henrik 

Broholm Jakobsen, der har barn i SP 

indtræder som repræsentant, så vi får 

specialafdelingen repræsentant i 

bestyrelsen. De to øvrige kandidater 

fordeler sig som 1. suppleant Martin 

Staffe og 2. suppleant Mariah . L. Z. 

Panduro. Michael Ibsen udtræder som 

suppleant.  

Bestyrelsesmøder i det kommende år 

vil ligge ca. en gang månedligt i ulige 

uger( oversigt udleveret) 

 

3 Status på Covid-19: 

• Generelt 

• Skoleår 2021/22 

D/B  Vi kan se tilbage på et år, hvor vi kan 

glæde os over kun at have haft en 

enkelt nedlukning af en årg. Der 

afvikles ikke fællessamlinger på denne 

side af sommerferien, så den årlige 

’God sommerferiesang-afslutning’ 

aflyses; der afvikles aktiviteter på 

årgangsbasis sidste skoledag. Det har 

været succesfuldt med opdeling af 

udeområder, så det er noget af det, 

der fortsætter efter sommerferien. 

Efter ferien er planen: 

• Alle elever i fuldt skoleskema 

• Fortsat testning 2 gange ugentligt 

af elever fra 12 år frem til 

efterårsferien.  
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• Jf. regeringens nye 

bekendtgørelse om Håndtering af 

faglige udfordringer i folkeskolen 

ifm Covid er der givet muligheder 

for yderligere omlægning af 

understøttende undervisning til 

merbemanding andet sted. 

Skolen vælger her at omlægge 

med to gange 20 minutter 

ugentligt fra 4.-9. kl. , så 

skoledagene tirsdage og torsdage 

slutter 20 min. før hhv. kl. 13.40 

og kl. 14.25. Merbemandingen vil 

blive til faglig og trivselsmæssig 

understøttelse.  

 

 

4. 0/1. klasse i august 2021 

• Forældresamling – dato 

• Hvad er vigtigt også at få med? 

• Skole-hjem-samarbejde? Folder? 

Huskeseddel? 

D  Grundet Covid-aflysninger af planlagte 

arrangementer og aflysning af 

skolefest og at skolefest (jf. rev. af 

traditioner) flyttes til maj besluttes 

det, at der skal afvikles arrangementer 

på alle årgange i tilknytning til 

afholdelse af ’forældremøder’. Alle i 

skoledelen gives 3 timer til dette. Til 

arrangementsdelen inddrages 

klasseambassadørerne. Skolen 

indkalder til fælles afvikling for 0. og 1. 

årgang; denne er datosat til d. 1. 

september. Øvrige afvikles, som det 

passer bedst på de enkelte årgange i 

løbet af sensommer og efterår.  

• Vi har fælles fokus på at få ’alle 

forældre med’ til at tjekke Aula to 

gange ugentligt, da der er en 

oplevelse af, at for mange 

forældre misser vigtige 

informationer. Kan vi arbejde 

med et motto om Tjek to gange – 

tirsdag og torsdag!? 

• Vi opdaterer tidligere 

forældrefolder til uddeling igen 

på forældremøderne for nye 

forældre.  

• Skolebestyrelsen aftaler, hvem 

der deltager på hvilke årgange og 

udarbejder fælles ’talepapir’.  
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Referat underskrevet og godkendt.  Munkebo, d. 16. juni, 2021 
 
 

Jan Kempf              Jesper Hauge Jensen                                                     Gitte Borch 
Medarbejderrepræsentant Forældrerepræsentant Forældrerepræsentant Formand 

 
Ole Stig Toftegaard Pia Kristine Lüders Røge           Michael Ibsen                           Dan Lohmann   
 
Medarbejderrepræsentant Næstformand           Forældreresuppleant Forældrerepræsentant 

 
 
 
Tina Nygaard  Marlene Motzkus Andersen Jannie Andersen 
                               
Ledelsesrepræsentant Ledelsesrepræsentant Forældrerepræsentant  
 
 
Suppleanter:,  
 
 

5.  Godkendelse af planlagte arrangementer 

2021-2022; herunder revision af 

’Traditioner’ 

  Godkendt. Se bilag.    

6. Skolebestyrelse /skoleledelsen   Skolebestyrelsen ønsker at 

skoleledelsen i det kommende år har 

fokus på ’den forældrenære 

kommunikation’ omkring Skolens 

strategiske vej; især i forhold til, 

hvordan man som forædler kan se og 

mærke værdien af tiltag i praksis ude i 

klasserummet. Og på, hvordan 

udfordrer vi de stærke elever og i 

praksis arbejder med den 

differentierede undervisning; der har 

været et tema i bestyrelsesåret. På 

førstkommende møde i bestyrelsen i 

august fremlægger ledelsen strategien 

for dette arbejde.  

 

 Eventuelt   Henvendelse fra forældre om ’farlig 

skolevej’, særligt på Lindøalleen og på 

de store veje, hvor der bliver kørt alt 

for stærkt. Bestyrelsen retter i første 

omgang kontakt til den kommunale 

afdeling for området mhp. øget 

opmærksomhed på problematikken. 

Tina er tovholder.  

 

 Lukket punkt.      

  
 
 


